
 
 
 

Terugkoppeling  
 
Bijeenkomst begeleidingsgroep omgeving Sportpark Glanerbrook 
 
  
Datum: 14 juli 2021 
Tijd: 19.00 tot 21.00 uur 
Plaats: Glanerbrook 
Aanwezig: Dhr. Tuik, Dhr. Schafer, Dhr. Peeters, Dhr. Vandalon, Mevr. Van Asselt, 

Mevr. Ettes, Dhr. Nijsten, Dhr. Lemmen,  Dhr. Haane, Dhr. Felling, Mevr. 
Fuldauer, Dhr. Hytha, Mevr. Wigmans, Mevr. Stans, Mevr. Kersemakers, 
Mevr. Schmeits, Dhr. van Dam 
Namens de Gemeente 
Dhr. Dumont, Mevr. Roorda-Knape, Dhr. Kurvers, Mevr. Snijders. 
Architect dhr. P. Fransen (NOAHH). 

  
  

 
Mevrouw Roorda-Knape legt de procedure nogmaals uit.  
Architect dhr. Fransen houdt zijn presentatie.  
 
Aantal opmerkingen n.a.v. de presentatie en het gesprek over de visie 
Bij inrichting van het park rekening houden met sociale veiligheid en 
toegankelijkheid. 
 
Parkeerterrein kunnen afsluiten buiten openingsuren. 
 
Kan je straks rond en doorlopen over buiten wieler/ijsbaan zonder entreekaartje? 
Buiten openingstijden zal de wieler/ijsbaan afgesloten zijn. 
 
Zijn er straks nog voldoende parkeerplaatsen? Er zijn studies gedaan, er zullen 
voldoende parkeerplaatsen terugkomen. 
 
Parkeren in het centrum en dan naar Glanerbrook lopen gaat niet werken volgens de 
buurtbewoners. 
 
Komen er groene daken? Onderzoeken hierover zijn lopende. Eventueel groen met 
zonnecellen. Het zal in ieder geval bijna energie neutraal worden.  
 
Bouwvolume schaatsbaan, overkapping. Dit is nog in onderzoek op dit moment. 
Zichtlijnen worden nog bekeken en komen we volgende keer op terug. 
 
Kiosk is een onderdeel van een “volkspark”. Op dit moment geeft het veel overlast. 
Rekening hiermee houden. Jongeren ook een plek in het park geven. 
 
Wandelpaden alleen toegankelijk maken voor voetgangers. Op dit moment maken 
fietsers en bromfietsers er gebruik van. Ook handhaving gebruikt de paden. 
Inrichting park komen we later op terug als de landschapsarchitect ook aanwezig is. 
Hier is meer tijd voor. 
 



Wat verbindt jou als architect aan de projecten die je hebt gemaakt? Kom je nog 
eens terug naar je projecten? 
De architect gaat vaker terug naar zijn projecten om te kijken hoe het zich heeft 
ontwikkeld. 
 
Rekening houden met het geluid van wieler/ijsbaan. In het technisch ontwerp zal hier 
rekening mee worden gehouden. 
 
Als de horeca zichtbaar wordt, is er tevens angst voor overlast. Het zal horeca in 
relatie tot de sport zijn. Er zal niet meer horeca komen. Het zal geen feestlocatie 
worden. 
 
De buitenbaden blijven en er zal verbinding blijven met de binnenbaden.  
 
Hoe verbind je het heden en verleden? En hoe betrek je de jeugd bij dit project? 
We hebben contact met de Heemkundevereniging. Voor de jongeren hebben we 
contact met Ecsplore. Ook andere gebruikers van het park zullen we interviewen. 
Met de scouting zal contact worden opgenomen. 
Er komt een infocentrum en informatieborden/posters in en rond Glanerbrook. 
We hebben een participatiewebsite www.metsittardgeleen.nl.  
En er zullen regelmatig artikelen verschijnen in de krant en de stadskrant. 
Alle ideeën blijven welkom!! 
 
Waarom was het team van deze architect het beste? 
Dit team was een echt team en heeft al vaker samengewerkt. Ze blijven binnen het 
budget. De verbinding groen, ecologie, duurzaamheid staat bij hun hoog in het 
vaandel. 
 
Het park zit op dit moment niet in het budget, dit is een ambitie. 
 
Alle opmerkingen, mails die eerder door de omwonenden zijn gestuurd zijn door 
Mirjam doorgestuurd naar het ontwerpteam. Op dit moment wordt gekeken of hieruit 
punten moeten worden meegenomen in de aanvulling (addendum) op het 
Programma van Eisen (PvE). 
Van alle opmerkingen, suggesties zal worden aangegeven of ze zijn meegenomen, 
of ze niet zijn meegenomen en waarom niet.  
 
In september komen we weer bij elkaar. We bespreken dan het structuurontwerp. 
Ook wordt bekeken of omwonenden een keer samen met de sportverenigingen 
kunnen overleggen. Maar dit hangt af van mogelijke groepsgroottes in verband met 
corona en of het werkbaar is. In ieder geval is de vraag vanuit een aantal 
verenigingen gekomen om met de omwonenden kennis te maken. Mirjam zal beide 
groepen met elkaar in contact brengen.  
 
 
 

http://www.metsittardgeleen.nl/

